
Van: Gerrit Venis 
Datum: 5 oktober 2020 om 14:52:24 CEST
Aan: "elsemiek@necker.nl" <elsemiek@necker.nl>
Kopie: "Aalst, RPA van (Rumo)" <RPA.van.Aalst@Sliedrecht.nl>
Onderwerp: Onderzoeksprogramma 2021 - Sliedrecht

 

Elsemiek,
 
Graag draag ik dit onderwerp aan als onderzoeksmogelijkheid.
In de afgelopen jaren – neem voor het gemak de periode Van Hemmen – is regelmatig extra 
geld aan de raad gevraagd t.b.v. personele voorzieningen. Ook bij de Kadernota 2021 is 
weer een bedrag bij de raad voorgelegd. Ik heb – via vragen uit de raad – aan de 
organisatie gevraagd me de raadsvoorstellen / - besluiten die op het beschikbaar stellen van 
geld betrekking hebben toe te sturen, maar die nog niet ontvangen.
Waar ik benieuwd naar ben is of het geld inderdaad bestemd is waarvoor het is aangevraagd 
en waarom – ik parafraseer – de voorzitter tijdens de technische bijeenkomst over de 
Kadernota 2021 stelde dat het beschikbaar gestelde niet tot de gewenste doelen heeft 
geleid.
 
 
Gerrit Venis
Mob. 06 4643 8257
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